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ZAPISNIK 
S 5.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

5. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 23. listopada 2023. (ponedjeljak) godine s početkom u 
16,00 sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

                       DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje prioriteta malih komunalnih akcija za 2024.godinu 
2. Izvještaj  programa Parkić party 
3. Informacija o održanom sastanku s Odjelima ZKD i komunalnih društava 
4. Razno 

 
- Postavljanje kamere u Ulici Drenovski put - izvješće 

 
 
 
Ad.1 
 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike s obrađenim 
prioritetima za 2024. godinu. Od ukupno 19 zahtjeva prioriteta od strane Vijeća i građana  veći dio 
nije prihvaćen. Ostalo je još 88.000,00 eura neraspoređeno.  
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S obzirom da se nisu očitovali iz Odjela za urbanizam smatramo da je potrebno što hitnije sazvati 
sastanak kako bi se razjasnila situacija vezana za navedene prioritete, Vijeće se ne može očitovati 
o planu prioriteta za 2024. godinu jer se neki od prioriteta nastavljaju na prioritete iz 2023. godinu 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 

Ad.2 

Predsjednik je upoznao vijećnike s Izvještajem o održanom programu „Parkić party“ 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća izvještaj. 
 
Ad.3 
Predsjednik upoznao vijećnike o održanom sastanku s odjelima ZKD i komunalnih društava te smatra da u 
Odjelu za urbanizam nema komunikacije također i s pojedinim Odjelima  
Zaključak: Vijeće prihvaća informaciju 
 
Ad.4 
-Predsjednik upoznao vijećnike o izvještaju analize brzine kamere u Ulici Drenovski put koja će se  
na temelju analize rješavati smirivanje prometa u Ulici Drenovski put  
- Predsjednik je upoznao vijećnike da se ponovo zatraži  od Rijeka plusa d.o.o.  da se ležeći policajci 
ispred OŠ Belvedere, Kozala br.43 uklone. Obrazloženje zbog sve većeg prigovora građana na buku koja 
proizlazi uslijed kretanja vozila preko ležećih policajaca te  smatra se da je zahtjev opravdan iz razloga što 
se novim načinom usporavanja prometa i postavljanjem kamere postigao željeni cilj, smanjenje brzine 
ispred škole. 
- Također je upoznao vijećnike i s problemom prenamjene smjera linije br.4 koja bi se mogla preusmjeri na 
Brašćine jer smatra da autobus koji sada prometuje Ulicom Drenovski put nema niti jedno autobusno 
stajalište, a preusmjeravanjem bi se pogodovalo građanima iz Brašćina, Lukovići.  
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 
 
 

 


